
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.31.1.2021.JT 

Protokół Nr 140/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 5 sierpnia 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05 zakończenie o godz. 11:57 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym:  

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda  

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik  

- Naczelnik Wydziału OŚL Witold Tutak (nie był obecny na posiedzeniu) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uzupełnienie informacji o zajęciach wspomagających uczniów w opanowaniu  

i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych. 

4. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla 

ucznia przybyłego z zagranicy. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Moniki Traczyk-Rak nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Moniki Kułacz nauczyciela kontraktowego ubiegającego się 

o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Joanny Muchy nauczyciela kontraktowego ubiegającego się 

o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 



8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Agaty Sudoł-Kapuścińskiej  nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Eweliny Cygan nauczyciela kontraktowego ubiegającego się 

o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Joanny Gorczycy nauczyciela kontraktowego ubiegającego 

się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Renaty Partyki nauczyciela kontraktowego ubiegającego 

się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej dla pani mgr Ewy Szwed nauczyciela kontraktowego ubiegającego 

się  o  awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest.  

14. Wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr 

Opatrzności Bożej w Irenie o dofinansowanie wkładu własnego w wysokości 

39 600,00  złotych do zapotrzebowania na środki z rezerwy celowej budżetu państwa na 

wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy społecznej przed skutkami występowania 

wirusa SARS CoV-2 w okresie jesiennym 2021 r.  

15. Dokumentacja finansowa przedłożona przez PKS w Stalowej Woli S. A. w związku 

z  postanowieniami umowy o kredyt w rachunku bieżącym zawartej dnia 18 września 

2018 roku.  

16. Wolne wnioski.  

17. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 140. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uzupełnienie informacji o zajęciach wspomagających uczniów w opanowaniu  

i utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przypomniała, że podczas 136. Posiedzenia Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego, które odbyło się w dniu 8 lipca 2021 r. przedstawiła informację dotyczącą 

zajęć wspomagających uczniów w opanowaniu i utrwalaniu wiadomości i umiejętności 

z  wybranych obowiązkowych zajęć edukacyjnych. Poinformowała, że w związku z dużym 

zainteresowaniem dyrektorów szkół  oraz przedstawicieli samorządów programem 

dodatkowych zajęć wspomagających uczniów, dokonano zmian w zapisach rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań 

w  okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty  

w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 (Dz. U. 2020 r. poz. 495 

z późn. zm.), które dotyczą: 

 zwiększenia liczby godzin zajęć wspomagających (z 10 do 15 godzin zajęć na oddział szkolny); 

 podwojenia limitu tygodniowej liczby godzin zajęć, co daje szkołom jeszcze większą 

elastyczność ich organizacji.  

Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała również, że wyżej wymienione rozporządzenie 

umożliwiło dokonanie w terminie do 30 lipca 2021 r. korekty wniosków złożonych do dnia  

25 czerwca 2021 r. lub złożenia wniosku w przypadku, gdy szkoła go nie złożyła we 

wcześniejszym terminie. Oznajmiła, że z uwagi na okres ferii letnich, do korekty informacji 

złożonej do  25  czerwca 2021 r. oraz nowych informacji, nie wymaga się od dyrektora szkoły 

podjęcia czynności polegających na ustaleniu z radą pedagogiczną przedmiotów, które będą 

realizowane w ramach zajęć wspomagających oraz informowania rodziców uczniów o ofercie 

w/w zajęć.  Poinformowała, że za pośrednictwem formularza elektronicznego w Systemie 

Informacji Oświatowej została dokonana korekta informacji złożonych w formularzu do 5 lipca 

bieżącego roku dla I Liceum Ogólnokształcącego im Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli i Katolickiego Liceum 

Ogólnokształcącego im.  bł. Ks. J. Popiełuszki w  Stalowej Woli, a także została złożona nowa 

informacja o zajęciach w  Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. Ponadto, 

poinformowała, że łączny koszt organizacji zajęć wspomagających w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski wynosi obecnie 124 390,00 złotych, zaś wsparcie na prowadzenie 

zajęć wspomagających, w ramach dotacji celowej, które otrzymało Katolickie Liceum 

Ogólnokształcące im. bł. Ks. J. Popiełuszki w  Stalowej Woli, wynosi 3 150,00 zł, czyli o 1050,00 

złotych więcej niż przed dokonaniem korekty. Pani Naczelnik Bożena Karlik oznajmiła, że Zespół 

Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli oraz Zespół Szkół Nr 3 im. Króla Jana 

III Sobieskiego nie dokonały korekty wniosków złożonych do dnia 25 czerwca 2021 r.  



Zarząd Powiatu zapoznał się z uzupełnieniem informacji o zajęciach wspomagających uczniów 

w  opanowaniu i  utrwalaniu wiadomości i umiejętności z wybranych obowiązkowych zajęć 

edukacyjnych, która została mu przedstawiona podczas 136. Posiedzenia Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego, które odbyło się w dniu 8 lipca 2021 r.  

Ad. 4. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli 

w sprawie organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć z j. polskiego dla 

ucznia przybyłego z zagranicy. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla 

Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o ponowną organizację w roku szkolnym 

2021/2022 dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 2 godz./tyg. dla ucznia, który 

przybył z zagranicy. Następnie Pani Naczelnik poinformowała, że zgodnie z zapisem § 18 

rozporządzenia MEN z dnia 9 września  2016 r. w sprawie kształcenia osób niebędących 

obywatelami polskimi oraz osób będących obywatelami polskimi, które pobierały naukę w 

szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw (Dz. U. z 2016 r., poz. 1453 z późn. 

zm.), dla uczniów przybywających z zagranicy, podlegających obowiązkowi szkolnemu lub 

obowiązkowi nauki, którzy nie znają języka polskiego albo znają go na poziomie 

niewystarczającym do korzystania z nauki, organ prowadzący szkołę organizuje w szkole 

dodatkową, bezpłatną naukę języka polskiego w formie dodatkowych zajęć lekcyjnych,  

w wymiarze nie niższym niż 2 godziny tygodniowo. Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała 

ponadto, że koszt organizacji w/w zajęć z języka polskiego w okresie od września 2021 r. 

do  kwietnia 2022 r. ogółem wyniesie 3 869,84 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla 

Jana  III  Sobieskiego w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2021/2022 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla ucznia przybyłego z zagranicy i podjęciem decyzji 

o  ponownej organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć z języka polskiego 

w  wymiarze 2 godz./tyg. dla ucznia, który przybył z zagranicy. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla 

Jana  III  Sobieskiego w Stalowej Woli w sprawie organizacji w roku szkolnym 2021/2022 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla ucznia przybyłego z zagranicy i zadecydował o ponownej 

organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 

2  godz./tyg. dla ucznia, który przybył z zagranicy.  

Ad. 5., 6., 7., 8., 9., 10., 11., 12. Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

powołania Komisji Egzaminacyjnych dla: pani mgr Moniki Traczyk-Rak nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, 



pani mgr Moniki Kułacz nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy 

na stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr Joanny Muchy nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr Agaty 

Sudoł-Kapuścińskiej  nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy 

na  stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr Eweliny Cygan nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, pani 

mgr  Joanny Gorczycy nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy 

na  stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr Renaty Partyki nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, 

pani mgr Ewy Szwed nauczyciela kontraktowego ubiegającego się  o  awans zawodowy 

na  stopień nauczyciela mianowanego.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że zgodnie z art. 9b ust. 3 ustawy z dnia 

26  stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (tj. Dz. U. 2019 r., poz. 2215 z późn. zm.), w terminie do dnia 

30 czerwca 2021 r. wnioski o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego złożyło ośmiu nauczycieli kontraktowych z jednostek oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski. Na podstawie art. 32 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o  samorządzie powiatowym (tj. Dz. U. z 2020 r., poz. 920 z późn. zm.) oraz art. 9g ust. 2 ustawy 

Karta Nauczyciela, Zarząd Powiatu powołuje komisję w celu przeprowadzenia egzaminu. 

Pani Naczelnik Bożena Karlik poinformowała, że w skład komisji powołanej w celu 

przeprowadzenia egzaminu wchodzą:  

1) przedstawiciel organu prowadzącego szkołę, jako jej przewodniczący, 

2) przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 

3) dyrektor szkoły, 

4) dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty  

i wychowania, 

5) na wniosek nauczyciela w skład komisji wchodzi przedstawiciel wskazanego we wniosku 

związku zawodowego.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwał w sprawie powołania 

Komisji Egzaminacyjnych dla: pani mgr Moniki Traczyk-Rak nauczyciela kontraktowego 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr Moniki 

Kułacz nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego, pani mgr Joanny Muchy nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr Agaty Sudoł-Kapuścińskiej  

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela 

mianowanego, pani mgr Eweliny Cygan nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, pani mgr  Joanny Gorczycy nauczyciela 



kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela mianowanego, pani 

mgr Renaty Partyki nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień 

nauczyciela mianowanego, pani mgr Ewy Szwed nauczyciela kontraktowego ubiegającego 

się  o  awans zawodowy na  stopień nauczyciela mianowanego. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 

- Nr 140/907/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Moniki 

Traczyk- Rak nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień 

nauczyciela mianowanego, 

- Nr 140/908/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Moniki Kułacz 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela 

mianowanego 

- Nr 140/909/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Joanny Muchy 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela 

mianowanego, 

- Nr 140/910/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Agaty 

Sudoł- Kapuścińskiej  nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień 

nauczyciela mianowanego, 

- Nr 140/911/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Eweliny Cygan 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela 

mianowanego, 

- Nr 140/912/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Joanny Gorczycy 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego, 

- Nr 140/913/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr  Renaty Partyki 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela 

mianowanego,  

- Nr 140/914/2021 w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla pani mgr Ewy Szwed 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans zawodowy na  stopień nauczyciela 

mianowanego.  

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest.  

Starosta Janusz Zarzeczny omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie przyznania pomocy finansowej w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu 



Stalowowolskiego na  dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i  unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Następnie Pan Starosta 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 140/915/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w  formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest.  

Ad. 14. Wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie 

Sióstr Opatrzności Bożej w Irenie o dofinansowanie wkładu własnego w wysokości 

39 600,00  złotych do zapotrzebowania na środki z rezerwy celowej budżetu państwa 

na  wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy społecznej przed skutkami 

występowania wirusa SARS CoV-2 w okresie jesiennym 2021 r.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyjaśniła, że wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej 

prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej w Irenie o dofinansowanie wkładu 

własnego w wysokości 39 600,00  złotych do zapotrzebowania na środki z rezerwy celowej 

budżetu państwa na  wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy społecznej przed skutkami 

występowania wirusa SARS-CoV-2 w okresie jesiennym 2021 r. wpłynął do Starostwa 

Powiatowego w Stalowej Woli po ukazaniu się pisma Wojewody Podkarpackiej z dnia 29 lipca 

bieżącego roku powiadamiającego o tym, że Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej prowadzi 

działania mające na celu przygotowanie i zabezpieczenie domów pomocy społecznej przed 

wzrostem zakażeń wywołanych wirusem SARS CoV-2. W treści wyżej wymienionego pisma 

Wojewody Podkarpackiej znajduje się informacja o tym, na  co  w  okresie jesiennym będą mogły 

zostać przeznaczone środki wsparcia. Pani Skarbnik poinformowała, że dotacja z rezerwy celowej 

budżetu państwa na wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy społecznej przed skutkami 

występowania wirusa SARS-CoV-2 w okresie jesiennym 2021 roku nie może przekroczyć 80 % 

zapotrzebowania. Następnie Pani Skarbnik poinformowała również, że Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli przygotował wniosek o przyznanie dotacji  z rezerwy 

celowej budżetu państwa na wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy społecznej przed 

skutkami występowania wirusa SARS-CoV-2 w okresie jesiennym 2021 roku, w kwocie 

120.000,00 złotych. Poinformowała, że  deklarowany wkład własny tego domu pomocy 

społecznej do zapotrzebowania na środki z rezerwy celowej, wynosi 30.000,00 zł, co stanowi 20 

% tego zapotrzebowania. Pani Skarbnik poinformowała także, że   Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej w Irenie przygotowała 

wniosek o przyznanie dotacji w kwocie ogółem 158.400,00 złotych. Pani Skarbnik 

poinformowała, że deklarowany wkład własny Domu Pomocy Społecznej w Irenie do 

zapotrzebowania na środki z rezerwy celowej budżetu państwa na wzmocnienie zabezpieczenia 



domów pomocy społecznej przed skutkami występowania wirusa SARS-CoV-2 w  okresie 

jesiennym 2021 roku, dofinansowany ze środków Powiatu Stalowowolskiego, wynosiłby 

39.600,00 złotych, co stanowiłoby 20 % tego zapotrzebowania. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej w Irenie 

o  dofinansowanie wkładu własnego w  wysokości 39 600,00  złotych do zapotrzebowania 

na  środki z rezerwy celowej budżetu państwa na wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy 

społecznej przed skutkami występowania wirusa SARS CoV-2 w okresie jesiennym 2021 r. 

i  deklaracją, że Powiat Stalowowolski dofinansuje wkład własny Domu Pomocy Społecznej 

prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej w Irenie w  wysokości 39 600,00 

złotych do zapotrzebowania na środki  z rezerwy celowej budżetu państwa. Głosy: za – 4, 

przeciw  – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektor Domu Pomocy Społecznej prowadzonego 

przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej w Irenie o dofinansowanie wkładu własnego 

w  wysokości 39 600,00  złotych do zapotrzebowania na środki z rezerwy celowej budżetu państwa 

na wzmocnienie zabezpieczenia domów pomocy społecznej przed skutkami występowania wirusa 

SARS CoV-2 w okresie jesiennym 2021 r. i  zadeklarował, że Powiat Stalowowolski dofinansuje wkład 

własny Domu Pomocy Społecznej prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Opatrzności Bożej 

w  Irenie w  wysokości 39 600,00 złotych do zapotrzebowania na środki  z rezerwy celowej.  

Ad. 15. Dokumentacja finansowa przedłożona przez PKS w Stalowej Woli S. A. w związku 

z  postanowieniami umowy o kredyt w rachunku bieżącym zawartej dnia 18 września 

2018  roku.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła dokumentację finansową przedłożoną przez PKS 

w  Stalowej Woli S. A. w związku z  postanowieniami umowy o kredyt w rachunku bieżącym 

zawartej dnia 18 września 2018  roku. Poinformowała, że wynik finansowy PKS w Stalowej Woli 

S. A. na dzień 30 czerwca 2020 roku stanowiła strata w wysokości -631 954,05 złotych, natomiast 

wynik finansowy spółki na dzień 30 czerwca 2021 roku stanowi zysk w wysokości 

820 876,84  złotych. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że sytuacja PKS w Stalowej Woli S. A. 

ulega poprawie. Oznajmił, że spółka ta dokonała zakupu dwóch autobusów. Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa zapytała, czy autobusy te są już eksploatowane? Pan Starosta odpowiedział, że tak. 

Poinformował, że władze Powiatu Stalowowolskiego zamierzają złożyć 3 wnioski w ramach 

Polskiego Ładu. Oznajmił, że wnioski te zostały już przygotowane, lecz nie zostały jeszcze złożone. 

Poinformował, że jeden spośród tych wniosków dotyczy zakupu 10 lub 12 sztuk autobusów dla 

PKS S. A. w Stalowej Woli. Poinformował również, że inny spośród wyżej wymienionych 

wniosków dotyczy  przebudowy drogi na odcinkach ulic Mickiewicza i  Czarnieckiego w Stalowej 

Woli, od torów kolejowych do  ronda im. Rotmistrza Witolda Pileckiego. Dodał, że w ramach 



planowanej przebudowy tej drogi władze Powiatu Stalowowolskiego zamierzają wykonać na 

skrzyżowaniu tzw. „prawoskręt” - w  kierunku Pysznicy. Poinformował, że trzeci spośród wyżej 

wymienionych wniosków dotyczy remontu Domu Pomocy Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej 

Woli. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała Starostę Janusza Zarzecznego, ile kosztować 

będzie remont Oddziału Ortopedycznego i Oddziału Kardiologicznego w SPZZOZ – Powiatowym 

Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli?  Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że według 

kosztorysu remont ten kosztował będzie ponad 7 471 140 złotych brutto, ale  ostateczny koszt tej 

inwestycji będzie znany dopiero po przeprowadzeniu przetargu. Pani Skarbnik zapytała, 

czy  została opracowana ostateczna koncepcja remontu Oddziału Ortopedycznego i Oddziału 

Kardiologicznego w  SPZZOZ  –  Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli? 

Pan  Starosta powiedział, że projekt dotyczący tego remontu został już opracowany 

i  zatwierdzony.  

Ad. 16. Wolne wnioski.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 17. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


